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Niet om letterlijk uit te citeren maar hierbij wat opvallende zaken uit onze uitvraag We maken hier nog een overzichtelijke

samenvatting van maar dit geeft jullie al een idee

Hebben jullie hier wat aan

10» 2e

Samenvatting knelpunten behandeling

Veel leden ervaren problemen met het bieden van continuiteit van diverse behandelingen in het aanbod Bij de Wvggz en de

crisisdiensten ervaart 1 op de 6 leden knelpunten terwijl het bij de ambulante behandelingen met face to face contact om 44

gaat

Samenvatting perscmeel

4 van de 5 organisaties geven aan nog geen problemen met ziekteverzuim en of mentale gezondheid van het personeel te zien

Het zijn vooral kleinere organisaties die melden problemen bij het personeel te hebben plus een grote aanbieder in Noord

Brabant

In de toelichtingen meldt een aantal organisaties wel dat ze te maken hebben met een personeelstekort of dat ze dit op korte

termijn verwachten

Samenvatting PBM testen en geneesmiddelen

1 op de 3 leden meldt knelpunten bij de beschikbaarheid van testen Bij andere onderwerpen als crisisdiensten persoonlijke

beschermmiddelen en ggz specifieke geneesmiddelen melden maar weinig leden knelpunten Bij de ggz specifieke geneesmiddelen

meldt 6 knelpunten

Samenvatting financieel

De respons op de vragen over financien geeft aan dat de impact van corona groot is Een aantal zeer grote organisaties geeft aan

nog steeds een duidelijke terugloop in het aantal verwijzingen aanmeldingen te zien Dit geldt ook voor de aanbieders van jeugd

ggz

Onder de organisaties die financiele problemen verwachten bevinden zich opvallend veel organisaties die gespecialiseerd zijn in

jeugd ggz

Overig

• outreachende zorg nu kunnen afspraken nog eenvoudig in de buitenlucht gepland worden Hoe dat in de herfst en winter

gaat lopen is nog onduidelijk
• PBM blijft een aandachtspunt In grote mate afhankelijk van de adviezen van RIVM Indien de chirurgische mondkapjes

breder dan in verpleeghuizen ingezet moeten gaan worden dan is dat een probleem
• Een te verwachten probleem is de doorgang van de reguliere zorg in combinatie met benodigde capaciteit medewerkers

cohortafdelingen
• Dreigend personeelstekort ten gevolge van testuitslagen
• Er moeten duidelijke afspraken komen met verzekeraar vrijgemaakte cohort bedden vergoeden tijdens de leegstand

Met vriendelijke groet
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Wij zijn vanuit dCZ aan het voorsorteren op ggz input t b v een algemene corona stand van zaken brief aan de TK ^^^^n ik

bedachten dat er wellicht items zitten in jullie uitvraag die we uit kunnen lichten in die Kamerbrief niet zozeer de uitkomst

maar wel de dingen waar naar gekeken is en waar we het op sectorniveau over kunnen hebben komende tijd
Heb jij wat handvatten die we mee kunnen nemen t b v Kamerbrief beetje vooruitlopend op lijn van overleg 23 9 metggz

koepels hierover
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Onderwerp RE Ggz instellingen PBM s

We hebben net een uitvraag gedaan in den brede en zijn bezig met de analyse Komen we zsm bij je op terug

Met vriendelijke groet
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Een van de zaken waar VWS scherp naar kijkt in aanloop naar een eventuele volgende golf van het coronavirus is de

beschikbaarheid van persoonlijke beschermingsmiddelen PBM s voor de diverse zorgsectoren Hebben jullie een beeld over hoe

dit voorde ggz instellingen loopt Kunnen zij beschikken over voldoende eigen voorraden uitgaande van hun

patientenbestand bepaald niveau gebruik bepaalde duur uitbraak Is hierover een beeld dat ik intern VWS kan terugkoppelen
om waar nodig een zetje te geven

Ongetwijfeld ook een onderwerp voor het volgende koepeloverleg ggz corona maar wil het toch nu alvast aankaarten Als

hierover bellen handiger is dan ben ik beschikbaar natuurlijk

rond GGD s cfuarantaineregels voor ggz ben ik niet veel verderNB 10 2e
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